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Írásbeli kérdé s

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„ Mely háziorvosi vagy fogorvosi praxisok kerültek betöltésre 2015-ben? 99

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Országos Alapellátási Intézet (továbbiakban : OALI) honlapján lehet megtalálni a tartósan
betöltetlen háziorvosi és fogorvosi praxisok pontos adatait . A Kormány kiemelt célként tűzte
ki az alapellátás megerősítését, amelynek komoly része lenne, vagy lehetne a még betöltetle n
200 db-ot is meghaladó praxis feltöltése . Erre a Kormány külön támogatási forrásokat
különített el, amelyek széles körben is ismertek, és amelyet megismételni itt szükségtelen .

A betöltetlen praxisok benépesítésére tett kormányzati erőfeszítéseket objektíven azzal
lehetne megítélni, ha ismerté válnának a 2015. január 1 . óta betöltésre került — akár a
Kormány által kínált támogatás felhasználásával vagy anélkül- praxisok száma .

Mindezekre tekintettel kérem a Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

- 2015 január 1 . óta mennyi addig az id őpontig az OALI listáján szereplő
betöltetlen háziorvosi vagy fogorvosi praxis került betöltésre 2015 . szeptember
30-ig ?

Amennyiben vannak ilyen betöltésre került praxisok, melyek azok ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . október 5 .

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
Jobbik
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